
Ponedeljek, 13.6.2011 

Sestanek Občinskega poveljstva Slovenska Bistrica 

 

Prisotni: Branko Hojnik pov.CZ Slov.Bistrica, Alojz Kocijančič preds. GZ Slov.Bistrica, Dušan Vižintin 

pov. GZ Slov.Bistrica,  poveljniki PGD Slov.Bistrica, PGD Zg.Bistrica, PGD Laporje, PGD Šmartno na 

Pohorju, PGD Kebelj, PGD Tinje, PGD Videž, PIGD Luminos, PIGD Impol, PGD Pragersko, PGD Videž, 

PGD Zg.Polskava  

 

Smrekar M.: Pozdrav, ugotovitev sklepčnosti 

Razrešitev starega poveljnika občinskega poveljstva (OP) Slovenska Bistrica Franc Pahič-a. 

Soglasno sprejeto. 

 

Volitve novega povečljnika OP 

Kdo je za javne volitve:  1 

Kdo je za tajne volitve:   11 

Volilna Komisija: Vižintin D., Hojnik B., Smrekar M. (predsednik) 

Kandidati:          glasovi:  

1. Kocijančič Alojz, VGČ , PGD Zg.Bistrica  soglasje pov.GZ    0 

2. Prelog  David, VGČ , PGD Slov.Bistrica  soglasje pov.GZ    3 

3. Turk Franc, VGČ , PGD Pragersko  soglasje pov.GZ    9 

4. Jelen Srečko, GČ , Zg.Bistrica   pogojno soglasje pov.GZ  0 

 

Predlagan je bil tudi Vižintin D. in Smrekar M., katera sta kandidaturo zavrnila. 

Volilno pravico imajo poveljniki društev v občinskem poveljstvu (12). 

Novo izvoljeni poveljnik OP je Turk Franc, PGD Pragersko 

 

Pov.GZ Slov.Bistrica Vižintin D.:  

 Pozdravi  vse prisotne, poda odgovore, ki so bili zastavljeni v preteklem času. 

 Prvič glede financiranja GZ. Vse občine imajo podpisane pogodbe z GZ. Denar prihaja 

direktno, razen z občine Oplotnica prihaja preko društva. 



 Operativnega načrta ni bilo zaradi nepodpisa vseh sodelujočih. Operativni načrt na nivoju GZ 

je sedaj sestavljen, manjka samo eno poglavje. 

 Prijave na izobraževanja na IG. Poteka po sistemu GZS. 

 Izobraževanje na GZ Slov.Bistrica, optimalno št. članov 25, vendar zaradi prihranka finančnih 

sredstev, se poskusi zajeti večje število. Plan in vrstni red izobraževanj je bil potrjen in je tako 

tudi potekal, razen ene zamenjave nadaljevalnega tečaja za gasilca. 

 Stroški predavateljev – naši tečaji so 40% cenejši od drugih v regiji. Plačana je samo ura 

predavanja brez potnih stroškov. 

 Vabila OP na seje poveljstva GZ. Za sodelovanje ni bilo posluha s strani starega pov. OP. 

 Transparentnost finančnega poslovanja GZ. Denar ki se potroši s strani GZ je pregledano s 

strani nadzornega odbora GZ po planu upravnega odbora GZ. 

 Sredstva GZ naj bi se znižala zaradi direktnega plačevanja zdravniških pregledov društvom. To 

ni res, ker se je tudi denar za zdravniške preglede dobil načrtno na GZ. Računi, ki so jih 

poslala društva so se refundirali  s strani GZ. Denar ki je bil nakazan društvom iz leta 2009 pa 

del tudi do letos še ni bil porabljen. 

 Poveljniško vozilo GZ, se tudi daje v namen izobraževanja za IG, ker je bil sprejet sklep o 

uporabi vozila. Zaradi znižanja proračuna za polovico se je ta sklep zbrisal. Očitek s strani pov. 

Sl.Bistrica, da ni bilo vozila na uporabo. 

Grum  nisem dobil vozila, ko so drugi še dobili. V tem času je bilo vozilo tudi poškodovano in tudi 

popravljeno. 

Vižintin od zbrisa sklepa, se vozilo ne daje več. 

 Zakaj GZ ne deluje zakonito. Na Zg.Polskavi 2008 so se predlagali kandidati za OP.  Vse je v 

skladu z zakoni. 

Prelog  Ko se je ustanovilo več občin v GZ so se formirala OP občin, takrat bi morali poveljniki društev 

biti le člani svojih OP in ne hkrati člani štaba poveljstva GZ. Funkcije se prekrivajo, kar ni logično. 

Vižintin nikjer ne piše da ne morejo hkrati biti člani v OP in štabu GZ 

 Plačilo predavateljem zadnjega izobraževanja še res ni bilo, ker še ni bilo namenskega denarja 

s strani občin. Bo plačano z zamikom ko pride denar. 

 

Pov. CZ Slov.Bistrica Hojnik B.: 

 pregled financ iz proračuna od lea 2007. Pripravljeno iz financ občine, kjer so tudi sklepi o 

nakupu poveljniškega vozila. Pregled na fotokopijah – dobil vsak poveljnik društva.  

Smrekar  kar smo se pogovarjali na prejšnji seji , tako da se lahko pogleda 

Navršnik in Motaln se ne spomnita  sklepa da se nabavi vozilo in da ga dobi PGD Slov.Bistrica 

 iz let 2007 in 2009 se je finančni vložek povečal. Sredstva so približno enaka vsa leta. 2010 pa 

je bilo namenjenih dodatna sredstva posebej za poveljniško vozilo. OP ni pravna oseba, zato 



se je vozilo moralo dati enemu društvu. Po merilih za opremljanje gasilskih društev po 

kategorizaciji. 

Motaln na društvu smo se pogovarjali, da tako vozilo ni potrebno toliko, kot mi potrebujemo novo 

gasilsko vozilo. In mislim da ko ga bomo potrebovali, ga ne bomo dobili. Na drušvu smo sprejeli sklep, 

da ga dobi eno društvo in naj ga ima, ko ga bomo pa mi potrebovali, bomo plačali najemnino za tisti 

čas. 

Smrekar Vozilo je bilo mišljeno kot operativnio vozilo za OP in bo na voljo vsem društvom. 

Motaln polnilec jeklenk je bil tudi nabavljene s strani CZ pa smo mislili da bomo lahko polnili zastonj, 

zdaj pa moramo plačati polnjenje. Sedaj bomo morali varčevat tudi z zrakom.  

Grum vsi, ki ste tukaj razen nekaterih izjem ste vsi nastrojeni proti PGD Slov.Bistrica, ne proti občini 

Slov.Bistrica. Nekatera društva pač znajo pridobiti dodatna sredstva od občine. Občina je pomagala 

tudi, ko je bil namenjen denar za olimpijce, namenjen denar za GVGP1, ki ga ima PGd Kebelj. Ko smo 

hoteli kupiti lasten PV1, so rekli s strani GZ da ga bomo skupaj nabavili, pov.CZ  je rekel da ga 

namerava kupiti občina z OP, zato ga sami ne rabimo kupili. Mi smo pripravljeni vozilo odkupiti. 

 Morate ločite sejo OP in sejo GZ. 

Aksientijevič mi nismo nič vedeli o nabavi vozila, tudi ne o termo kameri. 

Grum Termokamera ni na reverzu, kot je bilo rečeno na zadnji seji, ampak smo jo kupili v PGD sami. k 

Jeršič ni se vedelo za vozilo, vozilo GVGP1 se je vedelo in se je dal denar,  PGD Kebelj pa ga je kupilo 

tudi samo.  

Smrekar za konec ima besedo še pov. GZ, društva pa morajo pomagati novemu pov.OP 

Vižintin to je res, da si vsi pomagamo in da OP in GZ sodelujeta, kot je potrebno. Na GZ lahko 

pokličete pov. ali preds. ali tajnico. Dogovorit se morate kako boste delovali. Lahko sprejmete sklep 

da delujete kot na GZ.  Franc Turk ko bo rabil kakšno pomoč ali informacijo smo na voljo. Dobil bo 

geslo za dostop do VULKAN-a, da bo imel potrebne podatke. 

Kocijančič  čestitke novemu poveljniku, želi srečo pri delovanju. 

Turk Hvala na izvolitvi, upam da mi boste pomagali. 

 

           


